
 

 

Friskis & Svettis Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Elisabeth Sageng, Aina Eggen, Brit Stavik, Malene Juliette Myreng, Michel Mateos, Inger Louise Stange, Magrit Kilen Stoebner Geir Myrold og 
Kjersti Syvertsen 
Fraværende: 
Andre: Fungerende daglig leder Christoffer Johansson og Heidi deltok til og med punkt 2 
Avholdt: 16.6.2021  
Referent: Aina Eggen 
Neste møte:  
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

18.21 Innkalling, agenda og 
protokoll 
 

Agenda godkjent 
 
Ingen kommentarer til protokoll. 
 
Ingen punkter er meldt inn til eventuelt 
 

 

19.21   Status daglig leder  
v/ Chris Johansson og 
Heidi Olsen 

Behandling i møtet: 
1. Heidi presenterer seg. Heidi har lang erfaring som kommunikasjonsrådgiver mm. Som 

kommunikasjonsansvarlig i foreningen ønsker hun å bidra til å beholde og verve nye medlemmer, ved 
å gjøre oss synlige også på nye plattformer. 

2. Status drift. Driften går greit nå, men Chris hevder at det er viktig å planlegge for de nye 
retningslinjene - og se på behovene fremover når vi åpner for fullt igjen, siden to av åtte ansatte er på 
vei ut til høsten. 

3. Status kampanjer. Vi har fått noe negativ respons på kampanjene våre fra medlemmer som har 
avtalegiro, da disse ikke har nytt godt av rabattene som ligger i kampanjetilbudene våre.  

4. Status sommertimeplan. Sommertimeplanen er nesten ferdigstilt og presenteres/publiseres mandag 
21.6. 

5. Status høsttimeplan. Høsttimeplanen er ikke ferdig, Chris vil begynne å jobbe med den etter at 
sommertimeplanen er presentert. 
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6. Status medlemskap. Vi ser at kampanjen og tilbudene våre til våre unge mosjonister har slått positivt 
ut, men vi har en jobb å gjøre for å imøtekomme kritikken fra våre mosjonister som har vært hos oss 
lenge og som ikke har nytt godt av kampanjetilbudene. 

7. Status Rubic. Her er det ikke noe nytt å melde før systemet er ferdig utviklet. 
8. Strategi Diskusjon - oppfølging av funksjonærer. På kommende funksjonærtreff er det viktig å løfte 

frem trenere/funksjonærer som har gjort en stor innsats for foreningen i en vanskelig tid. 
Administrasjonen vil legge frem behovet foreningen har for funksjonærene/trenerne med tanke på 
høsten – og høsttimeplanen. 

 
 Styret tok informasjonen fra daglig leder til orientering.  
  

20.21  Økonomi 
Brit 

Behandling i møte 
Status økonomi. Medlemsinntektene har gått ned og lønnskostnadene har økt i 2021. Budsjettet resten 

av året tyder på at det er mer krevende å holde på medlemmene og inntektene våre enn det vi så for oss. 

Vi har kontroll på kostnadene, men inntektene er lave og det er bekymringsfullt. Vi har langsiktige planer 

som tilsier at vi kommer i balanse takket være at vi har fått 2.7 millioner av Bærum kommune. Her har 

styret gjort en god jobb med søknadsarbeidet. 

Informasjon Bærumspakke 3. Vi har fått penger fra Bærumspakke 3, 700.000 kroner kommer. 

Diskusjon prognose Ambisjonen for 2021 er å komme tilbake til 2000 medlemmer før 2022. Strategien 

for dette er å vinne tilbake tidligere medlemmer samt prøve å nå frem til aldersgruppen 25-45 år. 

Kontrollutvalget. 

Vedtak, nytt lovverk skal vedtas av styret (se vedlegg). Det nye lovverket ble gjennomgått og vedtatt på 

styremøtet. 

Styret tok økonomigjennomgang til orientering. 
  

 
 

21.21 Ansettelse daglig leder 
v/ Inger Louise 

 Gjennomgang ved Inger Louise 
Diskusjon i styret 
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 Elisabeth og Inger Louise gjorde rede for prosessen som ligger til grunn for utvelgelsen av de fire aktuelle 
kandidatene til jobben som daglig leder.  
 
Styret besluttet å fortsette behandling av denne saken i eget møte, 17.6. Oppsummering av dette, i punkt 
5. 
 

22.21 Eventuelt  Ingen saker  

23.21 Ansettelse ny daglig 
leder 

Behandling i møtet: 
 
Styret fikk presentert de fire aktuelle kandidatene. Etter en grundig gjennomgang og diskusjon vedtok 
styret enstemmig og gi tilbudet til Charlotte Storm. 
 
Vedtak: 
Charlotte Storm tilbys stillingen som ny daglig leder. 

 

    

 

 


